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Betreft Bestuurlijk overleg DGV en uitvoerende partijen
Sermon aan Asi ysoudies

: i :

met vermeiding van de datum

vaccinatiestrategie en het kenmerk van deze

brief.
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IEEEDN= BCEFTINE- PDC-19 (verslag)

1. Opening

DGV kan niet aansluiten. INEXECHNN,IS|
het overleg voorzitten.

Opmerkingen n.a.v. verslag 11/3

Het verslag van het BO op 11 maart wordt zonder opmerkingen vastgesteld

2. Vaccinatie opkomst onder zorgmedewerkers

ZorgthuisNL deelt namens de regiegroep zorgmedewerkers de signalen over een

lagere opkomst en een lager vertrouwen in het AstraZeneca-vaccin onder

zorgmedewerkers. De regiegroep vraagt aan de deelnemende partijen of deze

signalen worden herkend en of men aanknopingspunten ziet voor het verhogen
van de opkomst.

FMS geeft aan dat er vanuit hun achterban tegenovergestelde signalen binnen

komen. Medisch specialisten geven aan vertrouwen te hebben in het AstraZeneca-

vaccin en het graag te willen gebruiken.

Ook V&VN herkent de signalen van de regiegroep niet. Wel benadrukt V&VN het

belang van duidelijke communicatie over de veiligheid van het AstraZeneca-vaccin

en de werkzaamheid. Dat geldt overigens ook voor het Janssen-vaccin.

ActiZ benadrukt het belang van duidelijkheid en geeft aan de volgorde van de

vaccinatiestrategie aan te willen houden.

LHV geeft aan beide signalen te herkennen. Aan de ene kant zijn er signalen van

wantrouwen in het AstraZeneca-vaccin, maar het overgrote deel van zowel de

patiénten als de medewerkers geeft aan gevaccineerd te willen worden ook met

het AstraZeneca-vaccin.

De Nederlandse GGZ herkent de signalen van de regiegroep niet. Men wil graag

snel gevaccineerd worden. Ook benadrukt de Nederlandse GGZ de volgorde in de

vaccinatiestrategie niet te willen veranderen.

ZorgthuisNL vraagt aandacht voor afstemmen van de voorlichting en

communicatie richting medisch geschoold personeel en MBO geschoold
zorgpersoneel.

3. Ontwikkelingen en laatste stand van zaken omtrent

vaccinatiestrategie (toelichting door Directeur COVID-19

vaccinatie)

BER ich toe dat er 14 maart uitvoorzorg is besloten het vaccineren met

AstraZeneca te pauzeren op basis van het advies van College ter Beoordeling van

Geneesmiddelen (CBG).iE geeft aan op dit moment in afwachting te zijn van de

bevindingen van de EMA. Op basis hiervan zal worden geacteerd. Wel wordt er nu

al gewerkt en nagedacht over hoe de communicatie over AstraZeneca goed neer

te zetten.
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Het RIVM geeft aan dat de afspraken die zijn afgezegd het eerste aan de beurt zijn overige diensten

wanneer AstraZeneca weer wordt opgepakt. Kerndepartement

PDC-19

4. Opmerkingen en aandachtspunten partijen Vaccinteam

. A . . .

Datum

V&VN vraagt aandacht voor het prioriteren van ziekenhuispersoneel in de 18 maart 2021

vaccinatiestrategie.[BEH geeft aan dat dit signaal bekend is en reeds op

verschillende bestuurlijke tafels naar voren is gebracht.

Verenso vraagt naar het advies over het Janssen-vaccin van de Gezondheidsraad

en naar de stand van zaken over het GR-advies met betrekking tot het toedienen

van één prik na een doorgemaakte Covid-19 besmetting.

BER lich toe dat nu de verwachting is dat het Janssen-vaccin inzetbaar is voor

alle doelgroepen. Daarnaast wordt nog gesproken over het advies m.b.t. het

toedienen van één prik.

NVZ geeft aan dat er geregeld berichten verschijnen over aanbieders van Corona-

vaccins. IG] geeft aan graag geinformeerd te worden wanneer zorgaanbieders
vaccins krijgen aangeboden buiten de reguliere lijnen om. Dan kan de IG] daar op

acteren.

V&VN vraagt naar de stand van zaken omtrent het Sputnik-vaccin.

BE geeft aan dat het Sputnik-vaccin nu in de procedure is bij de EMA.

5. Rondvraag en afsluiting

Er is geen gebruik gemaakt van de rondvraag.
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